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Z á p i s 

.  
z řádného jednání sněmu svazku obcí Dolní Povltaví konaného dne 27. 3. 2025 

ve Veliké Vsi od 9.00 hodin 
 

Přítomní delegáti: Obec Veliká Ves  -  Kovářík Petr      
Obec Máslovice  -  Sýkorová Vladimíra  

   Město Klecany  -  Kurhajec Ivo 
Obec Vodochody              -  Veselý Josef  
Obec Větrušice                 -  Růžičková Jana  
Obec Panenské Břežany -  Hakauf Martin 

 
Hosté: Cucová Iva (ICProjekty s.r.o.), Cuc Petr (MAS Nad Prahou) 

                                     
Omluveni:   Město Odolena Voda  -  Prášil Ondřej   
 
Předsednictvo svazku:, p. Kurhajec Ivo, pí. Sýkorová Vladimíra, p. Prášil Ondřej   
   
Program: 
1. Zahájení 
2. Volba orgánů sněmu 
3. Rozpočtové opatření č. 1/2025 
4. Vyhodnocení činnosti zametacího stroje 
5. Smlouva o výpůjčce pozemku par. č. 140 v k. ú. Panenské Břežany 
6. Smlouva o výpůjčce části pozemku parc. č. 128/1 v k. ú. Máslovice 
7. Zadávací dokumentace k VZMR Opatření na podporu cestovního ruchu v Dolním Povltaví 
8. Informace o dotačních projektech 
9. Různé 
10. Závěr 

Kontrola přítomnosti delegátů svazku Dolní Povltaví, dnešní jednání je usnášeníschopné, 
každá obec má jeden hlas, celkem 6 hlasů.  
 
1. Zahájení 
Pan Ivo Kurhajec přivítal hosty a delegáty sněmu a seznámil zástupce obcí s programem 
jednání. Paní Vladimíra Sýkorová navrhla vypustit bod 6. Smlouva o výpůjčce části pozemku 
parc. č. 128/1 v k. ú. Máslovice z důvodu jejího neschválení zastupitelstvem obce Máslovice. 
Ostatní body budou přečíslovány. 
Návrh usnesení: 
Sněm svazku obcí Dolní Povltaví schvaluje program jednání dle rozpravy. 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0  
Usnesení 1/02/2025 bylo schváleno. 
 
2. Volba orgánů sněmu (předsedajícího, zapisovatele, ověřovatelů) 
Na základě návrhu předsednictva svazku je předsedajícím sněmu navrhován pan Ivo Kurhajec 
(dále jen předsedající), ověřovateli pan Josef Veselý a pan Petr Kovářík a zapisovatelkou paní 
Iva Cucová.  



2 
 

Návrh usnesení: 
Sněm svazku obcí Dolní Povltaví volí předsedající sněmu pana Ivo Kurhajce, ověřovatele pány 
Josefa Veselého a Petra Kováříka a zapisovatelkou paní Ivu Cucovou. 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0  
Usnesení 2/02/2025 bylo schváleno. 
 
3. Rozpočtové opatření č. 1/2025 
Předsedající konstatoval, že všichni přítomní měli k dispozici návrh rozpočtového opatření č. 
1/2025 s komentáři. Ve výdajové části dochází k navýšení § 2212 pol. 5169 o 40 000,00 Kč na 
základě vystavené faktury za pronájem pracovní síly (řidič vozu IVECO), navýšení § 2212 pol. 
5171 o 20 000,00 Kč na základě vystavených faktur za opravu vozu Iveco a navýšení § 6409 
pol. 5163 o 31 000,00 Kč na základě zjištěných skutečností o pojistném od společnosti 
Renomia na Iveco a ostatní majetek, které nebylo rozpočtováno. Navýšení výdajů o 
91 000,00 Kč bude pokryto zapojením úspory minulých období. 
Návrh usnesení: 
Sněm svazku obcí Dolní Povltaví schvaluje Rozpočtové opatření č. 1/2025.  
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0  
Usnesení 3/02/2025 bylo schváleno. 

 
4. Vyhodnocení činnosti zametacího stroje 
Předsedající konstatoval, že všichni přítomní měli k dispozici vyúčtování činnosti zametacího 
stroje v roce 2024. Celkové náklady na jeho provoz činily 242 449,64 Kč, celkové tržby 
dosáhly 284 100,00 Kč.  
Z rozpravy vyplynula nutnost pro další období řešit navýšení ceny, protože do výdajů budou 
započítány náklady na likvidaci shrabků.  
Objednávky (originál) na čištění je nutné zasílat na info@dolnipovltavi.eu, kopie na 
dilna@mu-klecany.cz a uctarna@mu-klecany.cz . 
Návrh usnesení: 
Sněm svazku obcí Dolní Povltaví bere na vědomí Zprávu o vyhodnocení činnosti zametacího 
stroje v roce 2024. 

 
5. Smlouva o výpůjčce pozemku par. č. 140 v k. ú. Panenské Břežany 
Předsedající informoval přítomné o probíhajícím hodnocení formálních náležitostí a 
přijatelnosti projektu Opatření na podporu cestovního ruchu v Dolním Povltaví, ze kterého 
vyplynula mj. nutnost, aby Dolní Povltaví mělo práva k pozemkům ve vlastnictví Panenských 
Břežan a Máslovic na dobu realizace projektu a jeho udržitelnosti kvůli způsobilosti výdajů na 
realizaci parkovišť. V Máslovicích parkoviště pro karavany realizováno nebude, projedná se 
pouze návrh smlouvy o výpůjčce na pozemek v Panenských Břežanech.  
Předsedající konstatoval, že všichni přítomní měli k dispozici návrh Smlouvy o výpůjčce 
pozemku parc. č. 140 v k. ú. Panenské Břežany. 
Pan Martin Hakauf doplnil, že zastupitelstvo obce Panenské Břežany schválilo smlouvu o 
výpůjčce na zasedání zastupitelstva obce dne 26. 3. 2025 usnesením č. 02-26/03/2025/ZO. 
Iva Cucová informovala přítomné, že v pátek 28. 3. 2025 bude dokončena kontrola 
formálních náležitostí a přijatelnosti výše uvedeného projektu. Do té doby musí být projekt 
(žádost, studie proveditelnosti, rozpočet a povinné přílohy) z důvodu nezahrnutí parkoviště 
pro karavany kompletně přepracován a doložena uzavřená smlouva o výpůjčce s obcí 
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Panenské Břežany. Následovat bude ex-ante analýzy rizik, která určí způsobilé výdaje, ze 
kterých bude stanovena dotace.  
Návrh usnesení: 
Sněm svazku obcí Dolní Povltaví schvaluje Smlouvu o výpůjčce pozemku parc. č. 140 v obci a 
k. ú. Panenské Břežany s Obcí Panenské Břežany, se sídlem Hlavní 17, 250 70 Panenské 
Břežany, IČ 00240583, zastoupené Mgr. Martinem Hakaufem. 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0  
Usnesení 4/02/2025 bylo schváleno. 

 
6. Zadávací dokumentace k VZMR Opatření na podporu cestovního ruchu v Dolní Povltaví 
Předsedající konstatoval, že všichni přítomní měli k dispozici návrh zadávací dokumentace 
pro veřejnou zakázku malého rozsahu. Zakázka bude vyhlášena jako uzavřená pro 
dodavatele, které svazek vyzve na základě pozitivních referencí členských obcí. Protože 
realizace projektu nemá žádnou šanci ovlivnit plnění milníku MAS Nad Prahou, bude VZMR 
vyhlášena až po schválení žádosti o dotaci. Rozhodnutí zadavatele a schválení případné 
smlouvy o dílo s vítězným dodavatelem budou zařazeny na program květnového zasedání 
sněmu. Realizace proběhne v měsíci červnu a o prázdninách.  
Návrh usnesení: 
Sněm svazku obcí Dolní Povltaví schvaluje zadávací dokumentaci VZMR Opatření na podporu 
cestovního ruchu v Dolním Povltaví a ukládá administrátorovi svazku její organizaci. 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0  
Usnesení 5/02/2025 bylo schváleno. 

 
7. Informace o dotačních projektech 
Na konci února byla podána žádost o dotaci Cyklotrasy Mezi řekami do Výzvy Nadace ČEZ na 
Úpravu turistických tratí a běžeckých stop 2025 - 1. kolo. Vzhledem ke skutečnosti, že část 
projektu Opatření na podporu cestovního ruchu v Dolním Povltaví na značení cyklotras Mezi 
řekami byla kontrolou shledána jako přijatelná, je pravděpodobné, že dotace v případě jejího 
schválení nebude využita. 
 
V pondělí 31. 3. 2025 se uzavírá výzva 1/2025/117D7620 MMR z Programu Podpora obnovy 
a rozvoje venkova, do které je možné podávat žádosti o dotaci na komunální techniku. 
Město Odolena Voda v záměru nákupu svahové sekačky neudělalo žádné rozhodnutí a 
rozsah využití třemi obcemi, které zájem projevily a které by do projektu mohly být zapojeny 
je tak malý, že žádost o dotaci na pořízení sekačky nebyla připravena. 
 
Středočeský kraj v průběhu dubna a dalších měsíců vyhlásí výzvy k podávání žádostí do 
následujících programů: 

• Drobná vodohospodářská infrastruktura pro projekty nepodpořené dotacemi ze 
státního rozpočtu, EU nebo jiných fondů (duben) 

• Podpora doprovodné infrastruktury cestovního ruchu (květen)  
• Homogenizace vozovek (květen) 
• Finanční návratná výpomoc (květen) 
• Podpora dobrovolných hasičů (květen) 
• Podpora včasné přípravy projektů (červenec) 
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Program obnovy venkova (1 000 Kč na obyvatele) se připravuje, bude projednán na 
červnovém jednání zastupitelstva kraje a následně vyhlášen.  
Návrh usnesení: 
Sněm svazku obcí Dolní Povltaví bere na vědomí informaci o projektech Opatření na podporu 
cestovního ruchu v Dolním Povltaví, Cyklotrasy Mezi řekami a připravovaných dotačních 
výzvách Středočeského kraje. 
 
8. Různé 

• Kozomín, Klíčany a Odolena Voda neuhradily členské příspěvky na rok 2025. 
• Žádost na radního P. Boreckého na uskutečnění slibované prezentace 

 
9. Závěr 
 
Další jednání Svazku se uskuteční dne 29. 5. 2025 od 9:00 v Panenských Břežanech. 

 
Ve Veliké Vsi 27. 3. 2025 
 
Zápis byl vyhotoven dne: 27. 3. 2025 
 
Zapisovatel:  Iva Cucová   
  
 
Ověřovatelé:  Josef Veselý  
    

 
Petr Kovářík 

     
 
Předseda:   Ivo Kurhajec  
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